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یک ماه مانده به بازیهای ملی؛

بلاتکلیفی محض برگزاری اردوهای اسکوچیچ
تی�م ملی فوتبال ایران در فاصله یک ماه تا آغ�از بازی های مرحله نهایی انتخابی 

جام جهانی قطر هیچ برنامه مشخصی ندارد.
رقابت های مرحله نهایی انتخابی جام جهانی قطر در قاره آس��یا در حالی از یازدهم شهریورماه 
آغاز می ش��ود که فیفا و AFC هنوز تکلیف میزبانی این رقابت ها و نحوه برگزاری آن را مشخص 
نکرده است. کنفدراسیون فوتبال آسیا در آخرین نامه ارسالی خود درباره احتمال تغییر در نحوه 
میزبانی بازی ها با توجه به وضعیت کنترل ویروس کرونا در کشورهای مختلف خبر داد و برگزاری 
این رقابت ها به صورت رفت و برگشت را منوط به تصمیم گیری کمیته های اجرایی این رقابت ها 
دانس��ت. فیفا نیز در آخرین نامه مستقیم خود به فدراسیون فوتبال ایران خبر از بازدید دو تن از 
افسران اجرایی خود در آخر هفته جاری داد تا آنها شرایط میزبانی تهران از بازی های تیم ملی مقابل 
حریفانش در مرحله نهایی انتخابی جام جهانی را بررسی کنند. عدم تعیین میزبانی این رقابت ها 
با بلاتکلیفی برگزاری اردوهای تیم ملی ایران همراه بوده است. دراگان اسکوچیچ پس از بازگشت 
از تعطیلات و حضور در تهران هنوز جلس��ه ای با شهاب الدین عزیزی خادم برگزار نکرده است تا 
برنامه خود برای برگزاری اردوی ملی پوشان را به رئیس فدراسیون ارائه دهد. اسکوچیچ تنها یک بار 
در مرکز ملی فوتبال برای دقایقی با رئیس فدراسیون برخورد داشته و این دو نفر گفتگویی را هم 
درباره وضعیت تیم ملی نداشته اند.  برگزاری اردوهای تیم ملی ایران در فاصله یک ماه تا شروع دور 
نهایی انتخابی جام جهانی قطر در حالی نامشخص است که اسکوچیچ فرصتی برای برگزاری دیدار 

تدارکاتی قبل از بازی یازدهم شهریورماه با سوریه هم ندارد.
برنامه بازی های تیم ملی ایران در مرحله نهایی انتخابی جام جهانی به شرح زیر است:

* ایران - سوریه، ۱۱ شهریور ۱۴۰۰
* عراق - ایران، ۱۶ شهریور ۱۴۰۰

* امارات - ایران، ۱۵ مهر ۱۴۰۰
* ایران - کره جنوبی، ۲۰ مهر ۱۴۰۰

* لبنان - ایران، ۲۰ آبان ۱۴۰۰
* سوریه - ایران، ۲۵ آبان ۱۴۰۰
* ایران - عراق، ۷ بهمن ۱۴۰۰

* ایران - امارات، ۱۲ بهمن ۱۴۰۰
* کره جنوبی - ایران، ۴ فروردین ۱۴۰۱

* ایران - لبنان، ۹ فروردین ۱۴۰۱ 

سی و دومین دوره المپیک- ژاپن؛

صعود دو پله ای ایران به رده چهل و نهم
در پایان یازدهمین روز از بازیهای المپیک توکیو، کاروان ایران با کسب یک مدال 
برنز س�ه پل�ه در جدول رده بندی صعود ک�رد و هم اکنون در جای�گاه چهل و نهم 

ایستاده است.
یازدهمین روز از س��ی و دومین دوره بازی های المپیک در توکیوی ژاپن امروز س��ه ش��نبه ۱۲ 
مردادماه با حضور ورزشکاران کشورمان در رشته های کشتی فرنگی و وزنه برداری پیگیری شد. در 
این روز کاروان ایران صاحب یک نشان برنز ارزشمند توسط ساروی در کشتی فرنگی شد تا جمع 
مدال های کشورمان به عدد دو برسد و از پله ۵۱ به رده ۴۹ جدول مدالی ارتقا یابیم. همچنین در 
این روز یک مدال نقره برای کشورمان در کشتی فرنگی توسط محمدرضا گرایی قطعی شده که 
چنانچه این نشان طلا شود می تواند ایران را تا رتبه ۲۸ در جدول ارتقا دهد. در پایان این روز چین 
فاصله مدال های طلای خود را با آمریکا به عدد ۸ رساند و پیشتازی خود را در جدول ادامه داد. هم 
اکنون چین با ۶۹ مدال شامل ۳۲ طلا، ۲۱ نقره و ۱۶ برنز در صدر جدول قرار دارد. آمریکا با ۷۳ 
مدال شامل ۲۴ طلا، ۲۸ نقره و ۲۱ برنز دوم و ژاپن میزبان با ۳۶ مدال شامل ۱۹ طلا، ۵ نقره و ۱۱ 
برنز در رده سوم قرار گرفته اند. استرالیا، روسیه که تحت نام کمیته ملی المپیک در بازی ها حاضر 
هست، بریتانیا، آلمان، فرانسه، هلند و کره جنوبی نیز در رده های چهارم تا هم قرار گرفته اند. سی و 
دومین دوره بازی های المپیک توکیو از اول تا هفدهم مرداد برگزار می شود و کاروان ایران تاکنون 

یک مدال طلا در تیراندازی و یک برنز در کشتی فرنگی بدست آورده است.

خداحافظی سعید معروف از تیم ملی والیبال
کاپیتان تیم ملی والیبال با انتشار پستی در فضای مجازی به صورت غیرمستقیم 

از تیم ملی والیبال خداحافظی کرد.
پ��س از ناکام ماندن تیم ملی والیبال ای��ران در رقابت های المپیک صحبت هایی از خداحافظی 
باتجربه های تیم به گوش رسید. تیم ملی والیبال ایران با شکست مقابل ژاپن از صعود به مرحله یک 
چهارم نهایی والیبال المپیک بازماند تا تیم طلایی ایران در این رقابت ها ناکام باشد.  سعید معروف، 
کاپیتان تیم ملی والیبال ایران با انتشار پستی به صورت غیرمستقیم اعلام کرد که از تیم ملی 
والیبال ایران خداحافظی کرده است. در این پست آمده:  "خیلی تلاش کردم  که تو پایان قصه، 
بتونم زیر این پست حرفای دلمو بزنم ولی انقد زیاد بود که شاید کسی حوصله نمی کرد بخونه. 
این صفحه تنها جایی هستش که تا الان توش حرفام  زده شده و خواهد شد. قطعا به احترام 
همه دوس��تداران والیبال و بنده ی حقیر، در اولین فرصت، سوالای همه رو جواب خواهم داد 
و حتما سعی خواهم  کرد که مثل همیشه کاملا شفاف و واضح صحبت کنم. البته بیش ترش 
در جهت قدردانی از زحمات علاقه مندانی خواهد بود که تو این چند س��ال فعالیت ورزش��یم 
لطفش��ون ش��امل حالم بوده. هر چند دوست داشتم که تو سکوت از والیبال خداحافظی کنم 

ولی خوب، زمان خوبیه واسه صحبت. به زودی می بینمتون"

مربی تیم فوتبال پرسپولیس:

مرب�ی تی�م فوتبال پرس�پولیس با اش�اره به 
حاش�یه های این تیم در مس�یر تکرار قهرمانی 
در لی�گ برتر فوتبال گفت: به هیچ وجه عوامل 
بیرونی نمی خواس�تند تیم ما قهرمان ش�ود اما 

نگاه ما مثبت بوده است.
تیم فوتبال پرسپولیس با کسب پنجمین قهرمانی 
متوال��ی در رقابت ه��ای لی��گ برتر فوتب��ال رکورد 
جدیدی را در تاریخ این مس��ابقات به اسم خود ثبت 
کرد. سرخپوش��ان پایتخت در حالی به این موفقیت 
رس��یدند که یحیی گل محمدی برای دومین س��ال 

متوالی در رأس کادر فنی این تیم حضور داشت.
مش��ورت گل محم��دی با دس��تیاران خ��ود یکی از 
ویژگی هایی اس��ت که او را تبدیل ب��ه مربی متفاوت و 
جمع گرایی در بین همتایان ایرانی خود کرده است. در 
این بین حمید مطهری مغز متفکر یحیی در تمرینات 
و بازی های پرس��پولیس لقب گرفته است. دستیار اول 
س��رمربی پرس��پولیس که نقش وی��ژه ای در طراحی 
تاکتیک های پرسپولیس داشت درباره مسیر قهرمانی و 
همچنین حاش��یه هایی که برای این تیم به وجود آمد 

صحبت هایی را انجام داد که در پی می خوانید:
یکی از سخت ترین قهرمانی ها بود

حمید مطهری درباره گلات قهرمانی پرس��پولیس 
در لی��گ برتر گفت: وقت��ی می خواهید قهرمانی یک 
باش��گاه را پس از چهار س��ال حفظ کنید همه چیز 
سخت می شود. فشار به حداکثر می رسد و چیزهایی 
را می بینید و می ش��نوید که اگ��ر کمی غفلت کنید 
مانع از رسیدن به موفقیت می شود. من فکر می کنم 

سخت ترین قهرمانی را کسب کردیم.
رقیبان همیشه قابل احترام هستند

مربی سرخپوشان درباره تقابل با سپاهان اصفهان تا 
آخرین هفته افزود: وقتی شما بخواهید قهرمان شوی 
باید تا آخرین نفس ت��لاش کنید. روحیه جنگندگی 
و تمرک��ز بازیکن ت��ا آخرین س��وت داور در آخرین 
ب��ازی اهمیت دارد. به جرأت می گویم این ویژگی در 
پرس��پولیس بود. من نه تنها برای سپاهان بلکه برای 
تم��ام تیم ها احترام قائلم. رقیبان خوبی داش��تیم اما 
این پرس��پولیس بود که در پایان به ایمانش رنگ داد 
و خواس��ته اش را فقط و فقط در زمین مسابقه پیاده 

کرد.
به هیچ وجه نمی خواستند قهرمان شویم

مطهری درباره حواشی پرسپولیس در مسیر کسب 

قهرمان��ی تصریح ک��رد: به هیچ وج��ه عوامل بیرونی 
نمی خواس��تند تیم ما قهرمان شود اما نگاه ما مثبت 
بوده اس��ت. روی فوتب��ال و کار خودمان در تمرینات 
تمرکز کردیم و کاری به حاش��یه ها نداش��تیم. اصل 
خودم��ان را فراموش نکردیم. می دانس��تیم برای چه 

اسمی تلاش می کنیم و هدف چیست.
اتحاد داشتیم و در ادامه تاکتیک

وی ادام��ه داد: همه دیدید که در آخر فصل نتیجه 
تلاش گروهی منس��جم از مدیریت تا بازیکنان، گروه 
تدارکات و پزش��کی به کجا ختم شد. اتحاد و همدلی 
بود. واقعاً به نظرم مس��ائل فن��ی و تاکتیکی در ادامه 
این موضوع س��بب شد تا بتوانیم دوباره دل هواداران 

خود را شاد کنیم.
حمایت وزیر؟ آسیا هم وزیر بود؟

مرب��ی سرخپوش��ان پایتخت در پاس��خ ب��ه اینکه 
هواداران برخی تیم ها و حتی مربیان و بازیکنان لیگ 
برتری نقش وزیر ورزش را در حمایت از پرس��پولیس 
انکار ناپذیر می دانس��تند گفت: آیا وزیر در آس��یا هم 
ب��ود که ما دو بار به فینال لیگ قهرمانان آس��یا رفته 
ایم. منظورم از ما پرسپولیس است. طبیعی است که 
در سال ۲۰۱۸ نبودم اما خودم را جزئی از تیمی می 

دانم که به مردمی بودن شهرت داشته و دارد.
مغ��ز متفک��ر گل محمدی ادام��ه داد: م��ا با تمام 

کمبودها و مشکلاتی که داشتیم، دست خالی رفتیم 
و نایب قهرمان ۲۰۲۰ شدیم. آسیا هم وزیر دارد و ما 
خب��ر نداریم؟ آقایان فرار رو به جلو می کنند. به جای 
اینکه کارهای زیرس��اختی انجام دهند و مش��کلات 
خ��ود را حل کنند دنب��ال فریب افکار هوادارانش��ان 
هستند. کسانی که در فوتبال باشند می دانند چنین 
صحبت های��ی واقعاً حقیرانه و کوچک اس��ت. ش��ما 
می بینی��د که نتایج در زمین رق��م می خورد و تلاش 
تیمی و گروهی و فنی تیم است که به بار می نشیند. 

من در این باره خیلی می توانم حرف بزنم.
برای حاشیه سازی با برانکو مقایسه می کنند

مربی پرس��پولیس درباره مقایس��ه تیم دوران گل 
محمدی با برانکو ایوانکوویچ تاکید کرد: یک بار شما 
مصاحبه م��ن و همکارانمان را در تمام این س��ال ها 
بخوانید. در تمام این مس��ائل گفتیم که برانکو دوران 
شکوه مندی در پرسپولیس داشت و واقعاً زحماتی که 
او و حتی آقای گابریل کالدرون کشید را باید ستایش 
کرد اما انها می خواس��تند مدام بگویند با سایه برانکو 

پیش می رویم.
مطه��ری ادام��ه داد: برانکو برای همه اثبات ش��ده 
است اما ش��ما ببینید چند صد بار یحیی را با برانکو 
مقایس��ه کردند. اینها فقط برای به حاش��یه کشیدن 
پرس��پولیس بود. تیمی که ما داریم نس��بت به زمان 

برانکو کاملًا تغییر کرده اس��ت. شما لیست بازیکنان 
ما را با آن دوره مقایسه کنید متوجه می شوید تعداد 

بازیکنان مشترک بسیار اندکی داریم.
کاملًا مدل یحیی بودیم

مطهری تاکید کرد: بازیکنان پرسپولیس فوق العاده 
هس��تند. آنها اصلی تری��ن نق��ش را در قهرمانی تیم 
داش��تند. در تمام ای��ن دوره ها بازیکن��ان بودند که 
توانستند با تمام وجود جام ها را بگیرند. تاکتیک های 
پرسپولیس کاملًا مدل یحیی بود و او توانست تیم را 

به اوج قدرت خود برساند.
ماندن یا رفتن؟

حمی��د مطهری درباره احتم��ال جدایی از کادر فنی 
پرسپولیس با وجود داشتن دو پیشنهاد برای سرمربیگری 
در لیگ برتر تصریح کرد: من همیشه با نهایت تعهد کار 
کردم. هر جا بودم با پرسپولیس کار کردم. هر جا بودم 
ه��م تمام توان خودم را گذاش��تم. همانطور که گفتید 
پیشنهاد از قبل هم بوده.، الان هم هست اما باید ببینم 

در ادامه چه اتفاقاتی رخ می دهد.
تیم حکومتی چرا پول ندارد؟

مطهری درباره لقب تیم حکومتی به پرس��پولیس 
گفت: مگر نمی گویند ما حکومتی هس��تیم چرا پس 
پول نداریم؟ چرا بهترین تیم ایران در پنج سال اخیر 
همچن��ان اندرخم ی��ک کوچه برای تمدی��د قرارداد 
بازیکنان��ش اس��ت. من ح��رف خیلی زی��اد دارم اما 
نمی خواهم به آنها بپردازم. واقعاً چرا ادعاهای سخیف 
می کنند و برای هیچیک از آنها سند هم ندارند. چرا 
هنوز حاضر نیس��تند ساده ترین موضوع که قراردادها 

هستند را بررسی کنند.
مربی سرخپوش��ان ادامه داد: مدیریت باش��گاه هم 
خیل��ی مقصر نیس��ت. آنه��ا واقعاً زحمت کش��یدند. 
عمده ترین مش��کل ب��رای تمدی��د قرارداد مس��ائل 
مالی اس��ت وگرنه بازیکنان تمام وجودش��ان را برای 
پرسپولیس گذاش��ته اند و خواهند گذاشت. اگر تیم 

حکومتی هستیم چرا همه جوره ما را زدند؟!
اول تمدید بعداً خرید

او درب��اره ش��ایعات در خص��وص لیس��ت خری��د 
پرس��پولیس افزود: ابتدا باید تکلیف تیم روشن شود. 
مشخص اس��ت که می خواهیم تمام بازیکنان خود را 
داشته باش��یم و سپس به فکر خرید بازیکن هستیم. 
البته تمام بررسی های خود را کرده ایم و باید شرایط 

تیم را بررسی کنیم.

با سایه برانکو دنبال حاشیه بودند

کارش�ناس فوتبال گفت: لیگ برتر به شدت نسبت به دوره های 
قب�ل در کیفی�ت افت ک�رده بود و به جای آن در حاش�یه رش�د 

چشمگیری داشت.
با پایان یافتن بیستمین دوره از رقابتهای لیگ برتر، فرصت خوبی برای 
نقد فصل تازه به اتمام رس��یده فوتبال ایران پیش آمد تا کارشناس��ان و 

منتقدان نظرات شان را در خصوص این مسابقات بیان نمایند.
رضا رجبی کارشناس فوتبال در این خصوص گفت: در مجموع فوتبال 
رو به رشدی نداریم و لذا لیگ برتر هم نسبت به سالهای قبل از کیفیت 
ب��ه مراتب پایین تری برخوردار بود. هرچقدر کیفیت در فوتبال افت کرده 
بود، به جای آن حاش��یه رش��د کرده بود و به ج��ای فوتبال فقط و فقط 
حاشیه داشتیم. از فحاشی و درگیری های کنار زمین گرفته تا اشتباهات 
ب��زرگ و تاثیر گذار داوران که نتیج��ه بازی ها و حتی نتیجه لیگ را هم 

تحت تاثیر خود قرار داد.
کارش��ناس فوتبال بیان داشت: یک بررس��ی اجمالی نشان می دهد در 
لیگ برتر تعداد ش��وت، کارهای ترکیبی، انتقال ت��وپ از دفاع به حمله، 
کات بک، اس��تفاده موثر از ضربات ایستگاهی و… به شدت کاهش پیدا 

کرده بود که ماحصل آن فقر گل در فصل بیستم بود؛ و اگر مقایسه کنیم 
آم��ار فوتبال خودمان را با فوتبال روز دنیا و به خصوص اروپا، آنگاه عمق 

فاجعه بیشتر به چشم می آید.
وی با اش��اره به دیدار تیم های نس��اجی و گل گهر در س��یرجان بیان 
داشت: بد نیست به این بازی به عنوان سمبل فوتبال پاک اشاره کنم. در 
جایی که گل گهر به ش��دت نیازمند یک امتیاز برای کسب سهمیه آسیا 
بود و نساجی هیچ نیازی به این امتیازات نداشت، هر دو تیم شرافتمندانه 
و پاک فوتبال بازی کردند و در نهایت هم قلعه نویی س��همیه آسیا را در 

سیرجان از دست داد.
مربی فوتبال در خصوص س��قوط سایپا و ماش��ین سازی به لیگ یک 
اظهار کرد: تکلیف ماش��ین س��ازی که خیلی وقت پیش مش��خص شده 
بود و این تیم به لحاظ فوتبالی مس��تحق س��قوط بود. در خصوص سایپا 
هم باید بگویم بار کج به مقصد نخواهد رس��ید. وقتی یکسری تصمیمات 
غیر کارشناسی گرفته می شود و تحولاتی بر پایه هر عاملی به جز منطق 
فوتبال اتخاذ می ش��ود، نتیجه همین می ش��ود که می بینی��د. باور کنید 
سقوط دادن سایپا از حفظ این تیم بسیار سخت تر بود و مجموعه باشگاه 

سایپا این کار سخت را انجام داد.
رجب��ی در خص��وص قهرمانی پرس��پولیس گف��ت: در خصوص بالای 
جدول ابتدا قصد صحبت کردن نداش��تم، ام��ا دیدم صحبت نکردن من 
کمکی به فوتبال نمی کند. متاسفانه ما یک تیم داریم که از همه فوتبال 
ایران طلبکار اس��ت و مثل چند سال گذشته خیلی از امکانات در اختیار 
قهرمانی آن بوده اس��ت. به عنوان نمونه به کمیته انضباطی و تصمیمات 
تبعیض آمیز این کمیته نس��بت به نفرات این تیم اشاره می کنم. چرا باید 
کمیته انضباطی تصمیمات دوگانه ای بگیرد و قوانین برای این تیم نسبت 
به تیم های دیگر تفاوت کند. ش��اید بعضی ها ناراحت ش��وند که چرا من 
در مورد تیمی ک��ه ارتباطی با آن ندارم صحبت می کنم. اما من صحبت 
می کنم چون این رفتارها منافع تیم ما و سایر تیم ها را به خطر انداخته 
اس��ت. و حالا من چند سئوال مطرح می کنم که دوست دارم کمیته های 
انضباطی و اخلاق پاسخ آن را بدهند. چرا به ادعای رسول پناه رسیدگی 
نش��د؟ لک چرا در دو هفته آخر محروم نش��د؟ چرا کنعانی زادگان و گل 
محمدی محروم نشدند؟ اگر قانون برای همه تیم ها یکسان بود که قطعاً 

قهرمانی پرسپولیس در هفته های آخر به خطر افتاده بود.

کارشناس فوتبال:
 لیگ در کیفیت افت و در حاشیه رشد داشت

س�رمربی فولاد خوزستان گفت: شرایط 
غیرمنصفانه ای امس�ال ب�رای فولاد رقم 
خورد و در بحث داوری در لیگ برتر ضرر 

کردیم.
جواد نکونام س��رمربی تیم فولاد خوزس��تان 
در نشس��ت خبری پیش از بازی تیمش مقابل 
مل��وان اظهار ک��رد: بازی های ج��ام حذفی به 
گونه ای اس��ت که ش��ما باید با تم��ام تمرکز 
روی ی��ک بازی به می��دان بروید و ما هر بازی 
را با این فکر و ذهنیت ش��روع کرده ایم. فردا با 
تی��م خوب ملوان بازی داریم، تیمی که قدمت 
طولانی در فوتبال ایران دارد و جای خودشان 
و هواداران شان واقعا در لیگ برتر خالی است. 
ملوان همیش��ه تیم قابل احترامی است، مردم 
خوب انزلی و استان گیلان جای شان در لیگ 
برتر خالی اس��ت و امیدوارم هرچ��ه زودتر به 
جایگاه واقعی خودش��ان برسند. همانگونه که 
گفتم آن ها تیم پرطرفدار و ریشه داری هستند 
و در ج��ام حذفی یکی از تیم هایی اس��ت که 
حضورش برای هر تیمی با توجه به سوابق شان 
در جام حذفی که ش��امل قهرمانی ها و حضور 
در مس��ابقات فینال اس��ت، خطرناک خواهد 

بود.
س��رمربی فولاد همچنین گف��ت: بازی های 
زیادی از تیم ملوان دیده ایم، تیم شان را خوب 
آنالیز کرده ایم و به نظ��رم کیفیت فنی خیلی 
خوبی دارن��د و بازیکنانی در خ��ط جلو دارند 
که می توانند تاثیرگذار باش��ند، می دانند شکل  

بازی تیمشان چیست و از بازی چه می خواهند 
که این کار مارا سخت خواهد کرد. هیچ تیمی 
در دنی��ا وجود ندارد که از قبل برنده باش��د و 
فردا باید تمام تمرکز را داش��ته باشیم و تمام 
ذهنیت ما روی بازی باشد که بتوانیم ان شاءالله 

در پایان بازی به موفقیت برسیم.
وی ادام��ه نیز گف��ت: نکته ای که دوس��ت 
دارم در خص��وص آن صحبت کنم محرومیت 
فرشاد احمدزاده است. گرچه ما جایگزین های 
خوبی داریم که آماده هس��تند و شرایط خوبی 
داریم اما ش��ما ببینید که در جام حذفی چند 
بازی اس��ت که فرشاد احمدزاده را نداریم. یک 
بازی اخراج ش��ده و یک جلسه هم محرومش 
کرده اند.  اتفاقاتی که امس��ال برای فولاد افتاد 
در تاریخ بی س��ابقه اس��ت، با توج��ه به اینکه 
نماینده ای��ران بودیم پنجره نق��ل و انتقالاتی  
تیم بس��ته ش��د. بازیکن ما را به دلیل حضور 
تماش��اگر در دیداری ک��ه نباید تماش��اگران 

حض��ور می داش��تند، اخراج کردن��د و پس از 
کارت قرمز یک جلس��ه بلافاصل��ه محرومش 
کرده اند. اگر اینقدر سریع و زود احکام کمیته 
انضباطی برای همه تیم ها صادر می شد خیلی 
خ��وب بود و قطعا در فوتبال م��ا این همه بی 
انضباطی وجود نداش��ت و شرایط خیلی خوب 

می شد.
نکونام در ادامه گفت: ش��ما ببینید ما فرشاد 
احم��دزاده را ب��ه دلی��ل اخراج ی��ک بازی و 
اکنون هم ی��ک بازی دیگر از دس��ته داده ایم 
ک��ه ما عملًا نتوانس��ته ایم از او در جام حذفی 
اس��تفاده کنیم و از این اتف��اق گله داریم چرا 
که ش��رایط غیرمنصفانه ای امسال برای فولاد 
رق��م خ��ورد و در بح��ث داوری در لیگ برتر 
ضرر کردیم و جایگاه چهارم را از دست دادیم. 
در ش��رایطی که تیم ما نماینده ایران در جام 
باشگاه های آس��یا بود به این ما کم لطفی شد 
و خیلی مظلوم واقع ش��دیم در این ش��رایطی 
که اس��تان خوزس��تان دارد. به نظرم ش��رایط 
همیش��ه و همه ج��ا برابر باش��د و همه تیم ها 
بتوانند در ش��رایط مساوی مبارزه کنند، دیگر 
از این اتفاقات گذش��ته اس��ت و اکنون تمرکز 
ما روی بازی فرداس��ت ت��ا بهترین عملکرد را 
داش��ته باش��یم. بازیکنان جایگزینی که داریم 
فردا قطعا بهترین عملکرد را خواهند داشت و 
با تمرکز بالا و بهترین کیفیت حاضر می شویم 
که ان ش��اءالله بازی خوبی انج��ام بدهیم و در 

نهایت بتوانیم موفق باشیم.

سرمربی فولاد خوزستان:
شرایط برای فولاد غیرمنصفانه است

کاظ�م محم�دی بازیک�ن پیش�ین تی�م ملی 
فوتس�ال ایران و آقای گل مسابقات قهرمانی 

آسیا درگذشت.
کاظم محمدی بازیکن پیش��ین تیم ملی فوتس��ال 

ایران بر اثر ابتلاء به ویروس کرونا درگذشت.
محمدی از بازیکنان نسل طلایی فوتسال ایران بود 
که س��ابقه آقای گلی آسیا در سال ۱۹۹۹ و حضور 

در جام جهانی تایوان را هم در کارنامه داشت.

بر اثر ابتلا به کرونا؛
بازیکن پیشین تیم ملی 
فوتسال ایران درگذشت


